

# Luxury IR and Anti-stress Spa Capsule

## 讯息生辉活力抗压舱

建议课程：瘦身美体，排毒引流，  
舒缓减压，体重管理，抗压力管理，疼痛管理等。



CE

光浴疗法：红黄蓝绿四种不同的光浴理疗，从医学角度和物理学角度，均为人体提供减压、放松、改善皮肤状态之功效。

远红外线：利用远红外线光波，直接刺激肌肤深层，加快脂肪燃烧，达到塑身减肥效果。

热能桑拿：温热的清风让身心达到舒缓，温热的空气加速新陈代谢，帮助人体消耗热量。本机可依课程内容调整舱内温度(26~80°C)。

振动按摩：透明曲线远红外线床身，无任何压力点。波浪式按摩及可调的振荡频率，可按摩腿部及背部肌肉，从而达到抗压放松之功效。

氧气输出：人体老化即细胞氧化的过程。充足的氧气会让人身心舒缓、放松、延缓衰老，有益于减轻压力，提高工作效率。

臭氧杀菌：全自动3分钟臭氧消毒，确保每位使用者安全卫生。

芳香疗法：芳香精油可由本机发挥其最大之功效，R.V.BLUE提供4种芳香设施。

音乐疗法：专业SPA音乐，让您在聆听优美音乐的同时，达到美白、瘦身等神奇之效果。

面部清风：清爽的空气直接吹到您的脸上，以降低面部温度，使您的头部在任何时刻都保持凉爽和清新。

电脑记忆：本机自带记忆储存功能。

预设程序：“舒缓减压”、“瘦身”、“安眠”、“镇静放松”、“身体美容”。

自动计时：在每个疗程结束时，一阵悦耳的闹钟声提醒您准备回到“真实”的世界。

### 技术参数

外形尺寸(mm): 2370×920×1060H 消耗功率: 2200W 重量: 155KG

电源: AC220~230V 50/60Hz 16A 材质: 压克力 颜色: 白色

## Luxury IR and Anti-stress Spa Capsule

Chromophototherapy: four kinds of color lights (red, yellow, blue and green) provide stress relief and skin improving for human body both medically and physically.

Far infrared ray: far infrared wave directly stimulates deep layer of the skin, quickening fat burning to reach the effect of weight loss and body figuring.

Thermal-energy sauna: warm wind relaxes your body and mind, and warm air accelerates your metabolism, helping heat consumption. The temperature inside the cabin may be adjusted according to the course you take (26~80°C).

Vibration massage: transparent, curved, far infrared ray bed is without any pressure point. Wave-like massage at adjustable vibration frequency comforts the muscles of your legs and back, thus realizing the anti-stress and relaxation.

Oxygen output: the aging of human body is the oxidation process of cells. Sufficient oxygen will relax your body, mind and suspend senescence, favorable for reducing stress and improving work efficiency.

Ozone sterilization: full automatic 3-minute ozone sterilization provides safety to guarantee for each user.

Aromatherapy: this machine can bring essential oil into full play, and the R.V.BLUE provides 4 kinds of aroma facilities.

Music therapy: specialized SPA music makes you enjoy the wonderful effect of whitening and body

slimming at the time when listening to the beautiful music.

Cool breeze for face: cool breeze is directly blown to your face to reduce its temperature, keeping your head in a cool and fresh environment at any time.

Memory: this machine has the memory and storage function.

Preset programs: "relaxation and stress relief", "body slimming", "peaceful sleep", "calmness and relaxation", and "body care".

Automatic timing: when a period of treatment ends, a burst of dulcet clock alarm reminds you to prepare for coming back into the "real" world.

